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Zaključci 29. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Bogumila Tonija, održane 27. 4. 2023. 

godine 

 

 

Zapisnik s 28. sjednice Školskog odbora usvojen je jednoglasno. 

 

Ravnateljica je podsjetila Školski odbor kako su s 1. ožujkom u produženom boravku primljene dvije 

učiteljice na 60 dana. Na natječaj za ta dva radna mjesta javilo se 14 kandidata, od kojih je 13 

kandidata već negdje zaposleno, a na razgovoru se pojavilo tek njih polovina, a od toga 5 kolegica 

koje već rade u boravku na određeno vrijeme. Od tih pet kandidata jedna je učiteljica likovne kulture i 

dvije su pripravnice. 

 

Ravnateljica predlaže Sanju Dumić, učiteljicu koja je u školi radila na zamjeni u razrednoj nastavi i u 

produženom boravku od 1. ožujka. 

 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 

Za drugo radno mjesto ravnateljica je predložila Nikolinu Kramarić, našu bivšu učenicu i učiteljicu 

koja radi u boravku u Bregani. Školski odbor nije prihvatio prijedlog ravnateljice. 

 

Drugi prijedlog ravnateljice je učiteljica Valentina Stipić Čakanić koja radi na zamjeni za rodiljni 

dopust. Školski je odbor prihvatio prijedlog ravnateljice uz obrazloženje da je učiteljica Čakanić već 

zaposlena u produženom boravku. 

 

Suglasnost (nakon provedenog natječaja) na prijedlog ravnateljice za zapošljavanje učitelj/ica tehničke 

kulture na puno određeno radno vrijeme, zamjena za bolovanje 

 

Na natječaj su se javila dva kandidata. Karlo Golubić koji je završio tekstilno-tehnološki fakultet te 

nije stručna zamjena. Drugi kandidat je Miljenko Nikolić koji je završio strojarstvo te će polagati 

pedagoške predmete. Nikolić već radi na navedenom radnom mjestu te se dobro snašao i pokazao 

visoku motivaciju za rad. 

 

Školski odbor jednoglasno dao suglasnost za prijedlog ravnateljice. 

 

Ravnateljica je Školski odbor obavijestila kako je psihologinja na bolovanju te da se neće vratiti do 

lipnja. Za navedeno je radno mjesto raspisan natječaj, ali se nitko nije prijavio. Ministarstvu je 

upućena molba za odobrenjem zapošljavanja stručnog suradnika druge vrste, ali škola do ove sjednice 

nije dobila odgovor. Situacija je nezgodna jer su u tijeku upisi djece u prvi razred pa je prisutnost 

dovoljnog broja stručnih suradnika, ali i prisutnost psihologa bitna. 

 

Sjednica je završila u 17.30 sati. 
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